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Część rodziców zastanawia się, dlaczego w Przedszkolu Miejskim nr 2 Integracyjnym w
Iławie po tym, jak żłobek przeniesiony został na ul. Obrońców Westerplatte, nie powstała
nowa grupa przedszkolna. Sprawę wyjaśnia więc dyrektor placówki Katarzyna Zbrzeska.

Wyjaśnia ona, że - pomimo przychylności burmistrza Dawida Kopaczewskiego - nowa grupa
przedszkolna po przeniesieniu żłobka nie powstała z powodu niezaplanowania w budżecie środków
na ten cel. 

- Budżet planowany był we wrześniu 2019 r. na rok 2020, a możliwość
utworzenia nowej grupy pojawiła się dopiero w styczniu 2020 r. W związku z tym
niemożliwe było wydanie zgody na utworzenie oddziału przedszkolnego od
stycznia 2020 r. - tłumaczy Katarzyna Zbrzeska.

Zgoda taka wyrażona została od września 2020 r.



- Zapraszamy rodziców na rekrutację oraz składanie wniosków o przyjęcie
dziecka do Przedszkola Miejskiego nr 2 Integracyjnego na rok szkolny
2020/2021 w dniach od 02.03.2020 do 27.03.2020 r. - zachęca dyrektor
przedszkola.

PM2 jest jedynym przedszkolem integracyjnym na terenie Iławy. Zatrudnia wykwalifikowaną kadrę
pedagogiczną z dużym doświadczeniem zawodowym, w tym specjalistów: logopedę, dwóch
psychologów, pedagoga specjalnego, terapeutę zajęciowego, rehabilitanta
ruchowego, oligofrenopedagogów, tyflopedagoga i surdopedagoga.

Wszystkie dzieci pozostające pod opieką placówki mają też możliwość korzystania z nauki j.
angielskiego, z zajęć z zakresu robotyki, rytmiki, zajęć profilaktycznych z zakresu bezpieczeństwa w
ramach działalności Fundacji „Dajemy dzieciom siłę”, a także zajęć z klockami Lego Education.
Dzieci potrzebujące dodatkowego wsparcia objęte są darmowymi dodatkowymi zajęciami
prowadzonymi metodą ruchu rozwijającego Weroniki Sherborne i zajęciami z sensoplastyki. Do tego,
zamiennie z hipoterapią, prowadzone są zajęcia na basenie.
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